
 
 
 
 
 

 Kontaktperson: Birgitte Buur 23 28 37 30 

referat Bestyrelsesmøde 
 
 
   

Dagsorden 

1. En ”temperaturmåling” rundt i enhederne. Hvordan går det og hvad er der på bedding.  
Der blev fortalt om de emner og aktiviteter der er i gang rundt i enhederne. 
 

2. Ansøgning  

 Status på ansøgning om p –plads og striber 
Der er sendt ansøgning i april og efterfølgende rykket to gange, men stadig intet hørt fra 
vej og trafik. Line sender under mødet endnu en rykker for svar og denne gang med flere 
modtagere på mailen.  

 
3. Fest i Skovbrynet efter sommerferien. 

 Update fra Line, Signe og Bonnie 
Line og Birgitte sender reminder på aula ud om tilmelding 1.9.23 Der sættes personale          
på efter deltager antal. 

 
4. Valg til bestyrelsen 2023/-24 

 Hvem er på valg  
På medarbejder siden er Henriette og Majbritt på valg, der er valg d.23.8.23 ved 
stor personale møde. 
På forældresiden er det Lisbeth, Signe og Line der er på valg og der skal vælges 
en ny for Karoline der går ud, da hendes barn er startet skole. 
 

 Hvordan skal valget foregå i år. 
Der er en drøftelse omkring de forskellige scenarier, der er enighed om at 
stemmetallet er højere ved digital afstemning, så det vedtages at gøre dette i år 
igen. Dog skal stemmesedlerne laves med foto og deles ud på hvert enkelt barns 
plads. Samt hænges valgplakater op som sidste gang.  

    
 

5. Fotograf 

 Vi har lavet aftaler om foto i efteråret. 
Der er, som besluttet på tidligere møde, lavet aftaler om fotograf i oktober. Der 
bliver taget gruppe og personale foto i husene torsdag og fredag og 
enkelt/søskende foto lørdag. Det er samme fotograf som skolen. 

 
6. Nyt fra ledelsen.  

 Status Økonomi. 

 Der skal laves budget opfl. I september, det ser ud til underskud på begge 
enheder, både grundet faldende børnetal, mange barsler samt nødvendig 
udskiftning af i-pads i dagplejen. 

 Status børnetal  
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 Der er pt faldende børnetal i dagpleje og børnenes hus, vi ser tiden an i løbet af 
september om der skal foretages reduktioner på den baggrund. Ventelisterne til 
vuggestuerne er ikke så lange, som de har været, men begges steder er de fyldt 
op og har ventelister. Skovbrynet er næsten allerede fyldt op igen og i Bøllehuset 
er børnetallet støt stigende.  
 

 Status vedr. personale. 
Der er ansat støtte pæd. i skovbrynet. Der er ansat assistent i køkkenet som 
afløser for Lene. Der ansættes løbende unge vikarer både til løse og mere faste 
timer.  
Vi har pt. 2 på barsel i dagplejen og 1 på Pau uddannelsen. Der er 1 på barsel i 
vuggestuen.  
 

 Info om musik 
Der er indgået aftale igen i år med Assens musikskole om ”musikfrø” forløb. 
Dette er i børnehaverne. Der er ansat en musik pædagog Trine i flexjob 10 t. pr. 
uge til at lave musik forløb med dagpleje børnene og vuggestue børnene. 
Udgiften deles imellem dagpleje og vuggestue. 

 Status toilet renovering og krybberum 
Toilet renovering kommer til at foregå i ugerne 33-43, håndværkerne er meget 
opmærksomme på at det hele skal gå så gnidningsfrit som overhovedet muligt. 
Men det bliver naturligvis en gene for uglerne og vuggestuen.  
Krybberummet i Skallebølle venter på byggetilladelse og den er klar går de i 
gang.  
Vi er opmærksomme på eventuelle parkerings udfordringer, men det bringes 
videre til byggeansvarlig og der tages fat i Niels Drejergård om brug af 
skolegården i perioden.  

 Førstehjælp for skolegruppe børnene. 
Det var godt med førstehjælp for børnene og det er besluttet at det skal foregå 
hvert år i skolegrupperne, i løbet af foråret. Børnene har hjemme også fortalt om 
hvad man skal ved uheld, så vi har sat spor ! 

 Forslag om koloni eller overnatning  
Bestyrelsen synes det er en god idé som der skal arbejdes videre med. Der er 
mange lag i en sådan beslutning og den skal drøftes igen både ved personalet og 
bestyrelsen. 

 Øvrigt. 
1. Principper renskrives og sendes rundt til godkendelse. De lægges både på 

aula og hjemmeside. 
2. Der er dialog møde med politikkerne d.30.10.23 på Vissenbjerg skole. 

Hverken   formand eller næsteformand har mulighed for at deltage i 
formødet. Vi sender ønsket om at kunne sende en anden fra bestyrelsen 
tilbage til administrationen, det er utilfredsstillende ikke at kunne deltage 
med nogen.  

3. Lukket orientering.  
 


